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Part Time and Full Time-Work-Job
找工与全职-工作-职业

Sandy Beethoven started her first job when she was eighteen.It was at a flower shop that sold flowers for all kinds of occasions.

珊蒂.贝多芬在18岁的时候开始她的第一份工作。那是在卖各种场合用花的花店里工作。

Her pay was only five bucks an hour,but she enjoyed the work.The money was used to buy herself some perfumes,cosmetics,accessories,and gifts for friends and families.

她的工资一小时只有5块钱(美金)，但是她喜欢(享受)那份工作。那些钱用来给她自己买一些香水，化妆品，装饰品，还有给朋友和家人买礼物。

When Sandy was 21 years old,she got a job at an accounting office as a secretary.She answered the phone,arranged her boss's meetings,and typed paperwork for clients.Her starting salary was eight dollars an hour.Within one year,Sandy's pay got raised to ten dollars an hours.

当珊蒂21岁的时候，她得到一份在会计办到室做秘书的工作。她(的工作是)接听电话，安排她的老板的会议，还要为客户打文件。她的起薪是一小时8美元。不到一年(在一年之内)，珊蒂的工资调涨到一小时10美元。

After graduating from clooege,she was hired by a law firm.This was a very busy office.It required her to work extremely hard for long hours,five days a week,but she said it was a good learning experience for her.

大学毕业之后，她受雇于一个法律公司(法律事物所)。这是个非常繁忙的办公室。她被要求长时间(且)极努力地工作，每周(连续工作)5天，但她说这对她是个很好的学习经历。

学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net
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